
Bestyrelsesmøde 9.maj 2022 

Referat: 

Tilstede: Karin, Morten, Birgitte, John M., John, Henrik og Dorthe (Referent) 

1. Orientering fra formanden 

• Landsmødet 

Beslutning: 

Der er lavet nogle vedtægtsændringer i Initiativfonden, fordi HB ønskede, at landskasseren 

udgik og landsnæstformanden i stedet blev født medlem. 

Der var en drøftelse om certificerede instruktører. 

Det blev afklaret, at man ikke kan give sin stemmeret videre til en anden deltager på 

Landsmødets generalforsamling. 

• Kredsrådsmødet 

Beslutning: 

Det blev drøftet om mindre foreninger skal have støtte. . 

HB har været til møde på Christiansborg med DCH, at man gerne vil have flere indhegnede 

naturparker, så man ikke kan gå med sine hunde derinde. 

Agria har arrangeret en gåtur på Amagerfælled. Agria er sponsor for DCH. 

Der mangler kredsinstruktører, så der bliver nok ikke kurser til efteråret. 

Det gennemgående tema blandt de forskellige foreninger er, at der er mangel på instruktører. 

Det vil være en fordel at samarbejde med hinanden på tværs, så vi kan hjælpe hinanden. Fx 

omkring at lægge spor til konkurrencer. Fælles indkøb af t-shirts m.m. 

2. Orientering fra kassereren 

Beslutning: 

Der er p.t. over 90 medlemmer og vi har venteliste til flere. 

Vi betaler et lille bitte beløb for alle de transaktioner, som der er i klubmodulet til Nets, som 

alligevel løber op. Plus et månedligt beløb i licens. 

Det skal drøftes på kredsplan, om vi kan lægge en krone oveni betaling for konkurrencer, så 

man fx betaler 126,00 kr. i stedet for 125,00 kr. 

Der er positiv balance på kontoen. Men der er også en del, der skal bruges penge på. 

3. Instruktørudvalg 

• Aspiranter bliver formentlig ikke færdige i 2022 

• Nosework hold ? 

• Spordag 

• Sommerafslutning ? 
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Beslutning: 

John M.: Der er fyldt godt op på alle hold. Vi skal minde instruktørerne om, at de skal få 

medlemmer, der stopper, til at afmelde sig i klubmodulet.  

John: Vi bliver ikke færdige med uddannelsen i Nosework i år, da kurserne er blevet aflyst. 

Mht spordagen så er det lidt svært at arrangere, da der mangler instruktører. Karin foreslår Dorthe 

Monson. 

Karin: Skal vi arrangere en sommerafslutning? John spørger Annette, Viggo og Mogens, om de har 

lyst til at arrangere det. 

4. Konkurrenceudvalg 

• Hvordan er det gået med at få hjælpere 

Beslutning: 

Det har været svært at få hjælpere til konkurrencerne. Der var næsten ikke nogen hjælpere til 

agility konkurrencen i lørdags. 

Der skal gøres opmærksom på, at vi gerne vil have hjælpere til konkurrencer og arbejdsdage. John 

og Birgitte vil sørge for, at der bliver oprettet en velkomstfolder på klubmodulet. Karin sender den 

nuværende til begge. Vi skal have lavet noget nudging og oplysning. 

5. Hjemmeside/Facebook m.v. 

• Ny Facebook profil 

            Beslutning: 

            Louise, Lasse og Morten arbejder p.t. på en ny Facebook gruppe. John er administrator på siden.      

            Den gamle side duer ikke, da man ikke kan lægge alt op. 

            Tina er slettet som bruger. 

• Artiklen i Stevnsbladet/Dagbladet  

Der var en artikel i Stevnsbladet og i Dagbladet i sidste uge. Det var en god artikel, som dog ikke 

var korrekturlæst ift. faktuelle ting. Det var bare ærgerligt, at bestyrelsen ikke var blevet orienteret 

før artiklen kom i. 

Det skal drøftes og meldes ud, hvordan arbejdsgangen med at udtale sig på foreningens vegne, 

skal være fremover. 

6. Klubhus/materialer 

• Ombygning/udbygning 

• Skuret, vi skal videre, hvem tager sig af det ?: John M. tager fat i Bygma og taler 

med Jens og sørger for, at der bliver bestilt byggematerialer til skuret, så vi kan 

komme i gang med at bygge efter sommerferien på en arbejdsdag. 

• Skal vi droppe ombygningen: John undersøger, hvad det koster at få lavet en 

beregning. 

• Har vi brug for en arbejdsdag mere i 2022: Ja det bliver d. 10. september 2022. 
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• Nye spring til lydighed – vi skal videre: Vi vil gerne købe 2 nye spring i aluminium. Karin 

kontakter andre for at høre om de også vil have nye spring nu, så vi kan få noget 

mængderabat. 

Morten undersøger prisen på springene. 

Når vi har svar, så køber Karin de nye spring. 

• Nye flag til konkurrencesporene: Henrik bestiller nye flag – 100 stks. 

• Rengøring – fungerer den nye løsning: Ja det fungerer rigtig godt. Vi fortsætter. Vi 

evaluerer det ultimo 2022 og drøfter, om vi evt. skal betale os fra det i 2023. 

• Nye borde/bænkesæt – hvem bestiller: Henrik bestiller 3 nye borde/bænke nu. 

 

7. Træningsarealer 

Beslutning: 

I løbet af 8 – 14 dage, så kan vi kun bruge Fortet til at træne på, da græsset de fleste steder bliver 

for højt. 

8. Veste til instruktører 

• Vi skal have fundet ud af hvilke veste og hvem der tager sig af det 

Beslutning: 

Der skal bestilles veste til alle vores instruktører med ”Instruktør” printet på ryggen. 

Karin vil prøve at undersøge markedet for at finde en god model. 

En Pinewood model koster 700,00 kr. 

9. Evt.  

 

 


